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A. Aanwezigheid  
 

Naam  Aanwezigheid  

Johan De Cooman  Aanwezig  

Stefan Desmet  Aanwezig  

Lutgarde Callebaut  Aanwezig  

Régine Remue  Aanwezig  

Anja Van Waeyenbergh  Verontschuldigd 

Freddy Van Lancker  Aanwezig  

Danny Carnail  Aanwezig  

Ann De Bodt  Aanwezig  

Sven Minne  Aanwezig  

Elke Garez  Aanwezig  
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1. Verlofdagen schooljaar 2019-2020 

Onder voorbehoud van goedkeuring van het team en de nascholer, worden volgende data 

voorgesteld: 

a. Woensdag 2 oktober: pedagogische studiedag 

b. Vrijdag 6 december: lokale verlofdag 

c. Woensdag 22 januari: pedagogische studiedag 

d. Maandag 2 maart: lokale verlofdag 

e. Woensdag 20 mei: pedagogische studiedag 

Er zijn voorlopig geen opmerkingen op deze voorgestelde data. 

 

2. Wijzigingen schoolreglement 

Het schoolreglement is gebaseerd op het model van het katholiek onderwijs.  

Het lijkt nuttig in deze vergadering enkel de schooleigen veranderingen te bespreken die mogelijks 

zullen worden opgenomen in het nieuwe schoolreglement.  

De directeur haalt aan dat de regeling i.v.m. de bus mogelijks wordt veranderd.  

Het organiseren van busvervoer is financieel een zware dobber. De maandelijkse inkomsten van de 

kinderen die de bus gebruiken (als 100% van de facturen betaald wordt) is net genoeg om de diesel 

te betalen. Dan spreken we nog niet over het loon van de chauffeur, de RSZ, de begeleider, 

verzekering, enz. 

De rest wordt betaald door de subsidies die de school ontvangt. Deze subsidies zijn natuurlijk wel 

bedoeld voor alle kinderen en niet enkel voor degenen die met de bus naar school komen.  

Voor wat betreft de bus, zijn er vier mogelijke opties: 

- Ofwel wordt alles behouden 

- Ofwel wordt de bus volledig stopgezet, zowel voor het schoolvervoer als voor uitstappen en 

zwemmen 

- Ofwel wordt de bus enkel behouden voor uitstappen en zwemmen. Dat heeft natuurlijk zijn 

consequenties voor de chauffeur en zeker voor de begeleider. Deze laatste is dan eigenlijk 

overbodig. 

- Ofwel wordt de bus behouden voor uitstappen en zwemmen, maar wordt hij gedeeld met 

een andere school: de kosten zouden dan verdeeld worden naar evenredigheid van gebruik. 

Op dinsdag 28 mei vergadert het schoolbestuur hieromtrent. 

Het is nog niet zeker welke beslissing er gaat vallen, doch mogelijks komt hier dus een wijziging in het 

schoolreglement uit voort. 

Het busprobleem is niet nieuw. De schoolraad heeft hierover in het verleden al heel wat 

vergaderingen georganiseerd, er werd toen ook een werkgroep opgericht. 



In navolging van dit alles heeft de schoolraad toen een gemotiveerd advies aan het schoolbestuur 

overgemaakt.  

Ingeval het advies zou gevraagd worden van de schoolraad, moet dit natuurlijk voorbereid kunnen 

worden. 

Er wordt op gewezen dat men het advies van de schoolraad al lang had kunnen vragen. De datum 

voor de vergadering van vandaag ligt al geruime tijd vast; het schoolbestuur weet ongetwijfeld dat er 

daags voor hun vergadering een samenkomst van de schoolraad plaatsvond. 

Het was dus eigenlijk de uitgelezen kans om tegen vandaag eventueel het advies van de schoolraad 

omtrent deze kwestie te vragen. Daarvoor bestaat de schoolraad tenslotte. 

3. Honden op de speelplaats 

We recapituleren even het agendapunt hieromtrent van de vorige vergadering: 

“Verschillende mensen hebben reeds hun bezorgdheid geuit over het feit dat meer en meer mensen hun 

hond(en) meenemen op de speelplaats. 

Dergelijke situaties zijn niet ideaal en wel om twee redenen: 

- Eerst en vooral omwille van de veiligheid. Het risico bestaat dat er een kind wordt gebeten. 

- Bovendien is dit ook niet hygiënisch. De honden plassen dan blijkbaar op de koer, tegen de 

poort,…. 

Op een plaats waar kinderen spelen is dit uiteraard verre van proper. 

 

Er wordt geopperd om niet te wachten tot er iets gebeurt, en proactief te werk te gaan. 

Bij rondvraag blijkt dat iedereen van de leden van de schoolraad het ermee eens is om een 

advies te verlenen aan het schoolbestuur dat er geen honden op de speelplaats mogen 

toegelaten worden. 

Wanneer de boodschap uiteindelijk verkondigd wordt, zal er wel moeten op toegezien worden dat 

het goed geformuleerd wordt en dat duidelijk gemaakt wordt dat deze maatregel wordt genomen 

voor de veiligheid van de kinderen en voor de hygiëne.” 

Tot op heden is er nog geen reactie gekomen van het schoolbestuur op ons advies. 

 

De directeur stelt voor om het ongeveer als volgt te formuleren: 

“Uit veiligheidsoverwegingen (honden kunnen opschrikken en onverwacht reageren) alsook vanuit 

hygiënisch standpunt (plassen tegen muren) worden honden niet meer toegelaten binnen de 

schoolmuren. Gelieve te wachten op de schoolparking. Enkel op vraag van de leerkracht of met 

toestemming kan dit nog.” 

Iedereen kan zich vinden in deze tekst. 



Er zou dan ook een bord aan de poort gehangen dat duidelijk genoeg is. 

We wachten nu het advies van het schoolbestuur af 

4. Aantal activiteiten waarbij geld gevraagd wordt 

Het lerarenkorps drukte bij de vorige vergadering de bezorgdheid uit dat er te veel activiteiten zijn 

waarvoor geld wordt gevraagd. 

Iedereen heeft eens rondvraag gedaan. Er zijn veel mensen die er op zich geen problemen mee 

hebben, maar anderzijds laten sommigen toch verstaan dat het soms veel na mekaar is. 

Het lerarenkorps maakt zich ook zorgen dat mensen soms een sociale druk voelen om aan bepaalde 

acties mee te doen. 

Er wordt voorgesteld om misschien een aantal activiteiten te schrappen en beter te spreiden.  

Er wordt ook geopperd dat sommige activiteiten misschien in overleg/samenwerking met het 

oudercomité moeten gebeuren.  

Zo denkt de directeur aan een grote barbecue op school in plaats van het eetfestijn. Zo moet men al 

geen zaal betalen. Dit zou dan kunnen doorgaan zowel in de refter als in de turnzaal en bij goed weer 

zelfs buiten.  

Tijdens de vergadering wordt de ronde van de tafel gedaan. Iedereen mag een aantal activiteiten 

opnoemen die voor hem/haar mogen geschrapt worden.  

De schoolraad wil dan ook advies geven om het aantal activiteiten te beperken en dus graag 

activiteiten te schrappen, rekening houdend met de volgorde zoals gestemd (wat op nummer 1 

staat, werd het meest gekozen om te schrappen, …) : 

1. Kerstkaarten 

2. Kersttombola 

3. Balpennen Damiaanactie 

4. Kerstmarkt 

5. Soep op de stoep 

6. Sponsorloop 

De soep bij het oudercontact zien we liever gratis. En we stellen voor aan de koekenverkoop geen 

wedstrijd te verbinden. 

Wanneer er iets gekocht wordt met de opbrengst van een dergelijke actie (bv. sterzingen), dient er 

ook duidelijk te worden gecommuniceerd wat er precies werd gekocht. 

 

5. Inbreng van de leden 

De directeur haalt nog twee punten aan: 

a. Doorlichting hygiëne 



 

Sinds het negatief verslag i.v.m. hygiëne edm, werd in het verbeterplan opgenomen om dit 

punt bij elke vergadering (LOC,…) op de agenda te zetten. 

De directeur vraagt zich dan ook af of het niet nuttig is om dit elke vergadering als vast punt 

op de agenda van de schoolraad te zetten.  

Stefan merkt op dat dit enkel een vast item kan worden indien er elke keer een vraag komt 

van het schoolbestuur om een advies hierover te formuleren. 

Het mag niet vanzelfsprekend geacht worden dat de schoolraad advies gaat geven zonder 

dat er een vraag komt van het schoolbestuur. 

De directeur legt het bij de vergadering van 28 mei van het schoolbestuur voor. 

 

b. Schoolorganisatie volgend jaar 

Op 1 februari 2019 waren er minder leerlingen dan op 1 februari 2018. Daardoor heeft de 

school voor volgend schooljaar minder lestijden. 

Dit schooljaar zijn er drie kleuterklassen en zeven lagere schoolklassen. 

Zeven klassen zitten er voorlopig voor volgend jaar niet in. 

Er zijn nog wat restpuntjes binnen de gemeenschap. Mogelijks is er daardoor nog een beetje 

verschuiving, doch we moeten daar niet te veel op rekenen. 

Er moet de komende dagen nog bekeken worden hoe dit gaat gecommuniceerd worden. De 

splitsing (van het dan derde leerjaar) zal mogelijk zijn voor een (overgroot) deel, maar niet 

voor een ganse week.  

 

 

6. Volgende vergadering 

De volgende vergadering wordt gepland op 21 oktober om 19u. 

 

Opgesteld door de secretaris 


